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Forskjellen i ventetid på  

utbetaling av spillemidlene  

mellom fylkene må reduseres 
 

Hvorfor skal et idrettslag i Nordland, hvor idretts- 

deltakelsen er lavest, vente lengere på utbetaling 

av spillemidler enn lag i Oslo og Vestfold? 

 

  

 

 
 
 

 

 
 
 

 
Om regjeringens 

forslag til ny  
nasjonal anleggsplan  

notat 5 av 13 

Status 
 
• Det er stor variasjon i ventetid på 

tildeling av spillemidler mellom de 

forskjellige fylkene. 

• Det er ingen ventetid på tildeling av 

spillemidler i Oslo, mens ventetiden i 

snitt er to år i Trøndelag, Nordland og 

Vestland fylker.  

• Hvorfor skal idrettslag i noen fylker vente 

vesentlig lenger enn idrettslag i andre 

fylker på utbetaling av spillemidler og 

påføres unødvendig store 

mellomfinansieringskostnader? 

• Regjeringen har foreslått å endre 

tildelingskriteriene mellom fylkene. 

Fylkenes søknadssum vil telle mindre, 

mens innbyggertall og anleggsdekning 

får økt betydning. 

• Forslaget medfører at tildelingene til 

fylkene som allerede har kort ventetid 

(grønn farge i figuren) vil minskes, mens 

ventetiden vil øke i fylkene som allerede 

har en lang ventetid (rød farge i figuren). 
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• NIF mener at ingen idrettslag bør 

belastes mellomfinansieringskostnader. 

Inntil dette målet er nådd bør hvert 

enkelt idrettslags kostnader være minst 

mulig noe som betyr at ventetiden på 

utbetaling av spillemidler bør være lik for 

alle.  

• Idretten mener videre at idrettslagenes 

søknader bør prioriteres ved tildeling av 

midler. 
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Konklusjon: 
• Idretten mener at forskjellene i ventetid mellom fylkene må reduseres. 

• Dette kan gjøres ved å la fylkenes søknadssum telle mer. Dersom søknadssum var eneste 

kriteriet ville forskjellene jevnes ut. 

• Det samme ville skje dersom det ble innført en køordning og tilskuddene ble tildelt fra en 

nasjonal pott. 

• Et alternativ dersom dagens ordning videreføres kan være å tildele tilskudd til idrettslagene 

(frivilligheten) først. 


